
 

 

 

15. 2. 2022 ve 13:00 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 6 zástupců členských obcí (Ing. Pavel Kadlec – Dalečín, Rozsochy – Josef Smolka, 

Libor Pokorný – Rožná, PaedDr. Šárka Kunčíková – Štěpánov nad Svratkou, Vlastimil 

Husák – Ubušínek, Mgr. Ladislav Stalmach – Vír) 

 

Program 

 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – Návrh rozpočtu Mikroregionu Bystřicko na rok 2022 (zveřejnění 15 dní před 

schůzí), Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření svazku za rok 2021 (audit 7.2.2022)  

3. Projekt CSS – tvorba seznamu subjektů zajišťující rozvážku obědů na území DSO  

4. Příprava členské schůze – termín, místo, hosté, schválení Návrhu rozpočtu MB  

5. Majetek MB – pronájem nového skákacího hradu Sultán (1000 Kč/zapůjčení) 

6. Mikroregionální akce: a) BČD – oslovení obcí a škol v rámci účasti, podání žádosti o dotaci KV, 

žádost o reklamní spolupráci s EG.D, zajištění výtisků dětských časopisů, objednávka knížek?; b) 

Dětská umělecká soutěž – Zdravé Bystřicko, vyhodnocení soutěže – předání ocenění dne 23.2.2022 

(zajištění věcných darů – schválení návrhu); výstava ,,Zdravé Bystřicko“ (muzeum BnP), příprava 

výstavy v Jihlavě (duben 2022); c) MA21 – akce Putovní letní kino, podání žádosti o dotaci KV (v 

přípravě); d) Nositel tradic Bystřicka 2022 – příjem nominací do 28.2.2021; e) Hry bez hranic – termín: 

10.9.2022, městys Štěpánov nad Svratkou – podání žádosti o dotaci ,,Bavíme se na Vysočině“ 

7. Diskuse a další organizační záležitosti: a) společný nákup elektřiny a plynu na rok 2023; b) GDPR –

upozornění o zpracování cookies na webu obcí a škol – nová povinnost od 1.1.2022; c) Sbírka právních 

předpisů – vyhlašování právních předpisů obcí od 1.1.2022; d) spisová služba v elektronické podobě – 

novela zákona platná od 1.2.2022; e) Sborník tradic Bystřicka – vyplňování dotazníku paní Špačkové; 

f) akce ,,Čistá Vysočina“; g) nákup kreslené hry ,,Poznej Bystřicko“ (ilustrace paní Tatíčková); h) 

posezení na Podmitrově (plán realizace); ch) výsadba stromů na Bystřicku; i) plán rozvoje sociálních 

služeb v rámci ORP Bystřice nad Pernštejnem – výstupy z jednání (nové podněty) 

8. Závěr jednání 

 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.1/22 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný zahájil schůzi předsednictva ve 13:05 hod. a přivítal všechny přítomné členy 

předsednictva 

• L. Pokorný přítomné seznámil s programem zasedání. Předseda MB dal následně hlasovat o jeho 

schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 6     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 

 

2. Hospodaření MB 

 

• Návrh rozpočtu Mikroregionu Bystřicko na rok 2022 

Paní Dočkalová seznámila přítomné starosty s Návrhem rozpočtu Mikroregionu Bystřicko na rok 2022 

(příloha č.1). Ten zahrnuje na straně příjmů, konkrétně na položce 4121, členské příspěvky a 

neinvestiční transfery od obcí (GDPR a kompenzace za Bystřici n.P.) a dále odhadovou částku za 

spoluúčast v rámci čtení dětem (700 Kč x 51 čtení) v celkové výši cca 1 555 tis. Kč. Další položka 4122 

obsahuje dotaci z KV v rámci akce Bystřicko čte dětem v hodnotě 50 tis. Kč, která nám byla letos 

proplacena za realizaci minulého ročníku (na aktuální MB zaslal v lednu žádost o 60 tis. Kč). Dotace 

MAS Zubří země v částce 64 tis. Kč pak pokrývá položka 4113 - tato dotace byla připsána na účet MB 

až v roce 2022. Další položka v rozpočtu se týká komunálních služeb a územního rozvoje, které obsahují 

příjmy za pronájem vybavení a příjmy z ceníku služeb v odhadované částce 140 tis. Kč. V poslední 

položce 8115 je pak zohledněn zůstatek z minulého roku v částce cca 891 tis. Kč.  

Strana výdajů pak obsahuje, v rámci paragrafu 3314, odhadované náklady spojené s akcí Bystřicko čte 

dětem (cca 55 čtení x 2700 Kč). Další paragraf 3319 zahrnuje plánované výdaje akce Putovní letní kino 

(cca 60 promítání x 4500 Kč/film – průměrná cena za licenci), dále náklady týkající se Nositele tradic 

Bystřicka (max. 7500 Kč), Zrcadlení (10 000 Kč), nákupu deskové hry (150 ks x cca 110 Kč) a věcných 

darů k dětské soutěži. Náklady na akci Hry bez hranic v hodnotě 60 tis. Kč zaznamenává paragraf 3419.  

Nejobsáhlejší položkou je paragraf 3639, který zahrnuje mzdy zaměstnanců, platby za GDPR, příspěvek 

společnosti MAS Zubří země a Koruna Vysočiny, dále platby za materiál, pojištění, poplatky za služby, 

poštovní služby, školení, informační technologie, noviny Bystřicko, cestovné, pohoštění, věcné dary, 

daně, opravy, údržby a ostatní nákupy. Zmiňovaný paragraf zahrnuje také rezervu MB v odhadované 

částce cca 779 tis Kč. Další náklady souvisí s provozem účtů u KB a ČNB, který jsme v minulém roce 

nově zřídili z důvodu stanovených podmínek u některých dotačních titulů. Poslední položkou ve 

výdajích je paragraf 6223, zaměřený na mezinárodní spolupráci, který může MB využít v případě 

společného setkání nebo zájezdu po obcích, který jsme již dříve plánovali v rámci dotace MMR. Dříve 

zde byl zahrnut také zájezd za našimi slovenskými přáteli, který se nám v současné době spojené 

s nákazou COVID-19 nedaří zrealizovat. 

Příjmy a výdaje v rozpočtu MB na rok 2022 činí tedy na obou stranách 2 699 668,71 Kč. Podrobnější 

informace zazní ještě v rámci plánované členské schůze. Obce obdrží Návrh rozpočtu Mikroregionu 



Bystřicko na rok 2022, aby jej zveřejnily na své úřední desce nejpozději 15 dní před konáním členské 

schůze. 

 

• Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření svazku za rok 2021 

Předseda MB pan Pokorný informoval o výsledku auditu MB, který se uskutečnil 7.2.2022 v 

Rozsochách, kde sídlí, účetní Mikroregionu Bystřicko, paní Jarošová. Při přezkoumání hospodaření 

DSO Bystřicko nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Tato zpráva je součástí přílohy č.2. 

 

3. Projekt CSS 

 

• Tvorba seznamu subjektů zajišťující rozvážku obědů na území DSO 

Na říjnové členské schůzi MB byla odsouhlasena tvorba seznamu subjektů zajišťující rozvážku obědů 

na území DSO. Na základě této skutečnosti oslovil MB, v průběhu měsíce listopadu 2021, obce v rámci 

poskytnutí informací o dostupných firmám zajišťující danou službu ve své obci. Paní Dočkalová 

informovala přítomné, že k dnešnímu dni eviduje 20 zaslaných odpovědí k této problematice. Zbývající 

obce budou tedy ještě osloveny v rámci doplnění patřičných údajů.  

Po jejich shromáždění zpracuje MB souhrnný seznam firem poskytující danou službu na našem území. 

Uvedený seznam bude následně dostupný jak pro obce, tak i pro občany DSO prostřednictvím webových 

stránek Mikroregionu Bystřicko. 

 

4. Příprava členské schůze 

 

• Termín, místo, hosté 

Na schůzi předsednictva se stanovil termín členské schůze na úterý 22. 3. 2022 v 16:00 hodin 

v zasedací místnosti OÚ na Dolní Rožínce.  

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o plánovaných hostech členské schůze. Té by se měla 

zúčastnit paní Zelená z MAP III a dále také pan Bittner, který se zabývá problematikou energetiky. 

V případě zájmu ze strany obcí, by se s panem Bittnerem dále mohla navázat spolupráce v oblasti 

poradenství týkající se uzavření nejvýhodnější cenové nabídky jak pro elektřinu, tak zemní plyn. Obce 

se již nyní mohou na pana Bittnera obracet s optimalizací distribučních sazeb elektřiny v nízkém napětí 

v závislosti na dimenzi jističe, která souvisí s finanční úsporou na platbách za elektřinu. O této nabídce 

byly obce již informovány e-mailem ze dne 11.2.2022. 

Dále byla zvažována také osobní účast pana Lišky, který se zabývá výrobou regionální hry ,,Jak dobře 

to u nás znáš“. Podrobnější informace o dané hře byly obcím zaslány již dne 8.2.2022. Přítomní 

starostové se shodli na tom, že zaslaná prezentace (příloha č.3) je dostatečně informativní a není tedy 

již potřeba osobní účast pana Lišky na členské schůzi. Je tedy na zvážení každé obce, zda se do 

uvedeného projektu zapojí či nikoliv. 

Dalším plánovaným hostem byla paní Slezáková z MVCR, která potvrdila svou účast až na příští 

zasedaní členské schůze MB, tedy na červen 2022.  



Účast/neúčast hostů bude ještě potvrzena v oficiální pozvánce na členskou schůzi. 

V rámci schůze bude projednáván Rozpočet Mikroregionu Bystřicko na rok 2022, který musí být 

zveřejněn 15 dní před konáním členské schůze na ÚD členských obcí. Obcím jej budeme zasílat 

v průběhu měsíce února 2022. Na plánované schůzi proběhne tedy i schválení zmiňovaného dokumentu. 

 

5. Majetek MB 

• Pronájem nového skákacího hradu  

Obcím byly již začátkem měsíce února sděleny informace o možnosti zapůjčení nově zakoupeného 

skákacího hradu ,,Sultán“. Uvedený hrad je vhodný pro děti od 3-10 let a je určen pro cca 12 dětí. 

Rozměry hradu: 5x5x4m (š x d x v). Cena za pronájem byla stanovena již na říjnové členské schůze a 

činí 1000 Kč/zapůjčení. V případě zájmu o rezervaci kontaktujte kancelář MB. 

V rámci diskuse bylo také projednáváno zakoupení plachet pod skákací hrady, které by byly 

zapůjčovány společně s hrady. Zamezili bychom tak jejich rychlejšímu opotřebení, popř. protržení apod.  

Přítomní starostové souhlasí s nákupem odpovídajících plachet. Paní Dočkalová tedy zajistí jejich 

koupi. 

Hlasování:  Pro: 6     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 

6. Mikroregionální akce 

• Bystřicko čte dětem (,,BČD“) 

V rámci akce Bystřicko čte dětem byly již osloveny školy a obce ohledně účasti v dalším, již 15. ročníku. 

Krajská dotace ,,Regionální kultura“, ze které je akce již pravidelně spolufinancována nebyla letos 

vypsána, ale byla nahrazenou novou dotací nazvanou ,,Bavíme se na Vysočině“. MB již žádost 

zpracoval a zaslal ve stanoveném termínu. Výsledek dotace bychom měli znát do konce května 2022.   

Paní Benová také posílala žádost o reklamní spolupráci se společnost EG.D. Dále budou zajištěny také 

nevyprodané výtisky dětských časopisů od různých vydavatelů. 

Jakmile budeme znát výsledek dotace, zúčastněným obcím a školám zašleme informaci o finančním 

příspěvku na jedno čtení (dříve 2 700 Kč). 

Na schůzi předsednictva se dále řešil nákup knížek, které jsme v minulém roce poskytovali zúčastněným 

subjektům v rámci každého čtení (1 ks/1čtení). Paní Dočkalová navrhla částku 15 tis. Kč, která byla 

stanovena na základě výdajů v minulém roce. Tato částka by byla následně ještě doplněna do Návrhu 

rozpočtu MB na rok 2022. 

Pan Pokorný dal hlasovat o objednávce knih v rámci akce Bystřicko čte dětem. Přítomní s objednávkou 

knih ve stanovené výši souhlasí. Paní Dočkalová tedy zajistí odpovídající počet knih s ohledem na počet 

plánovaných čtení. 

Hlasování:  Pro: 6       Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 

 



• Dětská umělecká soutěž  

Vyhodnocení dětské soutěže na téma ,,Zdravé Bystřicko“ se uskutečnilo ke konci měsíce ledna 

v zasedací místnosti MěÚ Bystřice nad Pernštejnem. Výsledková listina byla již obcím a školám zaslána 

společně s plakátem k probíhající výstavě, která bude probíhat do 25.2.2022.  

Slavnostní předání cen se uskuteční dne 23.2.2022 v prostorách půdní galerie Městského muzea Bystřice 

nad Pernštejnem. V souvislosti s předáním cen, oslovila paní Dočkalová předsednictvo v rámci 

poskytnutí finančního příspěvku na nákup věcných cen pro děti. Město Bystřice nad Pernštejnem 

poskytuje dětem již peněžité odměny a zajišťuje také výdaje týkající se celé soutěže (tisky k výstavám, 

samolepky Vodomila pro školy, občerstvení a květiny v rámci slavnostního předávání apod.).   

Na schůzi si paní Dočkalová připravila soupis potenciálních věcných darů a stanovila tak výši jejich 

nákladů v hodnotě 7 tis. Kč.  

Předseda MB dal hlasovat o schválení této částky sloužící k nákupu věcných darů v rámci dětské 

umělecké soutěže. Návrh byl jednohlasně přijat.  

Hlasování:  Pro: 6       Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

V měsíci dubnu je ještě plánována výstava v kongresové budově KV v Jihlavě a v letošním roce by měly 

proběhnout také přípravy k výstavě v Nemocnici u Milosrdných bratří v Brně. Samotná realizace výstavy 

by se pak měla uskutečnit až v roce 2023.   

 

• MA21 - Putovní letní kino 

Paní Dočkalová sdělila přítomným starostům informaci o podání žádosti o dotaci KV - MÍSTNÍ 

AGENDA 21 A ZDRAVÍ V KRAJI VYSOČINA, která byla již v letošním roce vypsána. V případě 

jejího uznání, tak MB bude moci opět obcím poskytnout příspěvek na licence k vybraným filmům.  

V rámci kritérií MA21 jsme plnili (i v roce 2021) jednotlivá kritéria, která jsou vždy jednou z 

hlavních podmínek pro získání dotace. Žádost byla podána opětovně do kategorie D, kde je výše 

poskytnuté dotace stanovena na 60 tis. Kč. 

 

• Nositel tradic Bystřicka  

V letošním roce bude již pojedenácté udělován regionální titul Nositel tradic Bystřicka. Výzva k 

podávání návrhů byla již zveřejněna v lednovém vydání novin Bystřicko. Příjem nominací potrvá tedy 

ještě do konce února, tj. 28.2.2022. 

V současné chvíli obdržela kancelář MB dva nové návrhy na udělení zmiňovaného titulu. Neúspěšné 

nominace z minulých jsou i nadále vedeny v zásobníku nominací pro případné udělení zmiňovaného 

titulu.  

 

• Hry bez hranic  

Hry bez hranic pro rok 2022 byly stanoveny na datum 10.9.2022. Pořadatelem letošního 9. ročníku se 

stal městys Štěpánov nad Svratkou, který v dané soutěži obsadil krásné 3. místo.  



V letošním roce nebyla vypsána dotace ,,Jednorázové akce“, ze které jsme vždy částečně pokrývali 

výdaje spojené s touto akcí. Tato dotace byla nahrazena, již zmiňovaným dotačním titulem ,,Bavíme se 

na Vysočině“, který v Podprogramu B podporuje také pořádání sportovních akcí – např. soutěže, turnaje, 

závody, poháry, maratony, pořádání volnočasových akcí apod.  

Při zpracování žádosti MB bohužel narazil na podmínku, která omezovala zaslání více žádostí do 

stejného dotačního titulu. V podprogramu A jsme již totiž zažádali o dotaci v rámci akce Bystřicko čte 

dětem. Na základě této skutečnosti jsme oslovili pořadatelský městys Štěpánov n. S., v rámci možnosti 

podání žádosti o dotaci na Hry bez hranic z jeho strany. Štěpánov n. S. této možnosti využil a následně 

žádost o dotaci podal.  

 

7. Diskuse a další organizační záležitosti 

 

 

• Společný nákup elektřiny a plynu na rok 2023 

V rámci tohoto bodu byla řešena otázka nákupu elektřiny a zemního plynu, a to již na další rok 2023. 

Paní Dočkalová se nyní předběžně informovala o aktuálních cenách zmiňovaných komodit. Oslovila 

tedy společnost E.ON a Innogy v rámci aktuální cenové nabídky. V rámci ceny za elektřinu (E.ON) je 

částka stále vysoká a ke dni 14.2.2022 činila 5 199 Kč/MWh. Cena za zemní plyn (Innogy) na rok 2023 

je aktuálně dána částkou 1856 Kč/MWh. 

V současné chvíli tedy není nákup uvedených komodit výhodný a budeme tedy vyčkávat na příznivější 

podmínky na trhu. Vše se bude také odvíjet od zájmu obcí v rámci nákupu přes komoditní burzu Kladno 

a spoluprací se společností FIN-servis, která prodej zprostředkovávala na aktuální rok 2022. Veškeré 

podrobnosti k danému tématu budeme řešit na březnovém jednání členské schůze MB, kterou navštíví 

mj. také pan Bittner (viz bod Příprava členské schůze). 

 

 

• GDPR – upozornění o zpracování cookies na webu obcí a škol 

Na základě nových informací z oblasti IT byly obcím, od pověřence pana Šneka, zaslány podklady k 

nastavení cookies dle nově schválené novely zákona o elektronických komunikacích platné od 1.1.2022. 

Od tohoto data bylo tedy nutné, aby veškeré pc (webové stránky) byly nastavené dle již zaslaného 

postupu. Uvedené nastavení se týká obcí i škol, které byly informovány v samostatném e-mailu ze dne 

13.12.2021.  

 

• Sbírka právních předpisů 

Obce již obdržely informace týkající se účinnosti zákona č. 35/2021, o Sbírce právních předpisů 

územních samosprávných celků, ke kterému mj. probíhaly od září 2021 pravidelná školení. 

Ke změně dochází v rámci vyhlašování právních předpisů obcí. Od 1.1.2022 se právní předpisy obcí 

(OZV, nařízení obce) budou již zveřejňovat ve Sbírce právních předpisů. Obce tak mají během tří let od 

nabytí účinnosti tohoto zákona (tj. nejpozději do 31.12.2024) povinnost zveřejnit ve Sbírce právních 

předpisů všechny své vydané a doposud platné a účinné právní předpisy společně s jejich metadaty.  



Dle slov paní Slezákové není tedy nutné spěchat s vložením starých předpisů (před rokem 2021 a včetně 

schválených vyhlášek v roce 2021). Hlavní je mít vložené ve Sbírce právních předpisů nově schválené 

vyhlášky v roce 2022. Po vložení do systému nelze již vyhlášku opravit a musí se podat žádost o výmaz, 

tudíž s vkládáním starých předpisů obce mohou vyčkat (je na ně čas až do výše uvedeného konce roku 

2024). V současné době se dle paní Slezákové vylaďuji také některé nedostatky systému. 

 

• Spisová služba v elektronické podobě 

Od 1.2.2022 vejde v platnost novela zákona § 63 zákona č.499/2004 Sb. o archivnictví a spisové službě, 

podle níž budou muset všechny obce přejít na výkon spisové služby v elektronické podobě do 

31.12.2024. Tato nová povinnost by se měla týkat také kanceláře Mikroregionu Bystřicko. Ta 

v současné chvíli řeší alternativy k jejímu zajištění. Dle informací od IT pracovníků z MěÚ není již 

připojení na server Bystřice n. P. možné, tudíž MB i zbývající obce, které doposud nemají elektronickou 

spisovou službu zřízenou, musí řešit tuto problematiku již samostatně (např. GINIS, T-mapy apod.) Celé 

téma bude ještě projednáváno v rámci členské schůze. 

 

•   Sborník tradic Bystřicka 

Přítomným starostům bylo připomenuto vyplňování dotazníku, zaměřeného na prvotní průzkum tradic 

v dané obci sloužící k tvorbě nové publikace ,,Sborník tradic Bystřicka“. Dle slov paní Špačkové 

(zpracovatel zmiňované publikace) již některé obce reagovaly na opětovnou výzvu zaslanou obcím 

koncem měsíce ledna. Prosíme tedy ještě zbývající obce o součinnost a vyplnění příslušného dotazníku 

v co nejkratší době. V případě nějakého dotazu či nejasností uvádíme také kontakt na paní Špačkovou: 

e-mail: spackova@zsdr.cz, tel.: +420 728 649 798. Odkaz na dotazník naleznete zde: Dotazník obcím 

pro přípravu Sborníku Bystřicka nebo také v e-mailu zaslaného dne 25.11.2021. 

 

•   Akce ,,Čistá Vysočina“ 

Paní Dočkalová dále přítomným poskytla informace týkající se akce Čistá Vysočina 2022. V letošním 

roce proběhne sběr odpadu v termínu od 11.4.- 24.4.2022. Kancelář MB bude tedy opět kontaktním 

místem k vyzvedávání pytlů a vest určených k akci. Termín k jejich vyzvednutí byl stanoven na 4.4. - 

8.4.2022. Zúčastněné subjekty budeme již o možnosti jejich vyzvednutí kontaktovat osobně, po 

obdržení seznamu ze strany KV.  

Svoz odpadků je zajišťován Krajskou správou a údržbou silnic Vysočiny pouze u silnic I., II. a III. třídy. 

Sběr v obci/městě je potřeba řešit s konkrétním obecním/městským úřadem, který zajišťuje svoz. Na 

základě požadavku ze strany města Bystřice n. P. budou sběrači při vyzvedávání pytlů poučeni o této 

povinnosti, popř. budou nahlašovat uložení pytlů s odpadky (mimo silnice I., II., III. třídy) paní 

Dočkalové, která předá informace kompetentním osobám v rámci jejich svozu. 

 

 

 

https://forms.gle/x5MmXNDm3YSKQnzc6
https://forms.gle/x5MmXNDm3YSKQnzc6


• Nákup kreslené hry ,,Poznej Bystřicko“ 

Na základě zájmu od obcí bylo prozatím objednáno 105 ks deskové hry ,,Poznej Bystřicko“, kterou 

ilustrovala paní Tatíčková, starostka obce Blažkov. Mikroregion Bystřicko již samostatně objednal 150 

ks, které budou sloužit k propagaci našeho území v rámci akcí pořádaných Mikroregionem Bystřicko 

(dětská soutěž, Hry bez hranic, Bystřicko čte dětem apod.) 

TIC již tedy objednalo 1000 výtisků dané hry, kde byla cena stanoven na cca 110 Kč/hru. Výroba dané 

hry se plánuje v rozmezí 16-20 týdnů (předpoklad dodání - duben 2022). 

Na schůzi předsednictva vyslovil zájem o hru také pan starosta z Víru, který ji dodatečně objednal v 

množství 20 ks. Pokud by tedy ještě nějaká obec měla o patřičný počet hry zájem, ať se ozve nejpozději 

do konce února 2022. TIC následně informujeme o konečném počtu odebraných výtisků z hromadné 

objednávky. 

 

• Posezení na Podmitrově 

Na základě zájmu starostů byla otevřena otázka plánovaného posezení na Podmitrově, který navrhl na 

předešlých jednáních pan Tvarůžek, starosta městysu Strážek. K tomuto bodu se vyjádřil pan starosta 

z Víru, který navrhl uspořádání větší akce související s realizací zájezdu, který jsme dříve plánovali 

v rámci žádosti o dotaci z MMR. Tato dotace ale bohužel nebyla podpořena, tudíž bychom tedy mohli 

nyní zvážit obdobný zájezd na 1-2 dny. 

Paní Dočkalová tedy na jednání členské schůze připraví možné varianty zájezdu společně s jejich 

předběžným naceněním.  

 

• Výsadba stromů na Bystřicku 

V rámci vítězství Chudobínské borovice v anketě Evropský strom roku 2020 se mikroregion zavázal 

k výsadbě stromů dle počtu obdržených hlasů. Celkově musí tedy obce MB zasázet 47 226 ks. 

V současné chvíli evidujeme cca 38 tis. ks zasázených stromů.  

Pokud tedy i další obce MB plánují dobrovolnickou výsadbu, prosíme o nahlášení počtu zasázených 

stromů na adresu: info@regionbystricko.cz. 

Jakmile bude závazek naplněn, informuje MB veřejnost prostřednictvím novin Bystřicko, webových a 

fb stránek. Zúčastněné obce budou ještě vyzvány k podpisu dokumentu, který bude obsahovat množství 

zasázených stromů za danou obec. 

 

• Plán rozvoje sociálních služeb v rámci ORP Bystřice nad Pernštejnem 

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o výstupech z jednání řídící skupiny (ŘS) týkající se 

tvorby Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb v ORP Bystřice nad Pernštejnem. Aktuálně byla 

řešena vize a jednotlivá opatření a cíle v rámci tvorby příslušného dokumentu. Jedno z opatření, které 

bylo do plánu rozvoje zavedeno, se týkalo také zajištění pravidelných setkávání aktérů v oblasti 

sociálních služeb se zástupci obcí. Navázalo se tak na předešlý výstup z projektu CSS, kde byly 

odsouhlaseny pravidelné schůzky zástupců obcí s Oblastní charitou Žďár nad Sázavou (1x ročně). 

mailto:info@regionbystricko.cz


Příští zasedání ŘS proběhne dne 24.3.2022. Pokud by tedy nějaká obec měla další podněty k jednání 

v rámci této problematiky, nechť kontaktuje kancelář MB. 

 

 

• Aplikace GEOFUN 

Pan starosta z Víru dále v rámci diskuse poznamenal nové možnosti v rámci zřízení mobilní aplikace 

Geofun, kterou by mohly některé obce využít. Tato aplikace je určena pro chytré telefony a tablety, která 

provádí návštěvníky zábavnou a soutěžní formou po nejzajímavějších místech v regionu. Zájem o 

zajištění této aplikace bude ještě projednáván na jednání členské schůze.  

8. Závěr jednání 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast na první schůzi předsednictva v roce 2022 a tím ji 

následně ukončil. 

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

 

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


